



## Protokoll styrelsemöte S20

|                 |                    |                    |
|-----------------|--------------------|--------------------|
| <b>Närvaro:</b> | Felix Aronsson     | Ordförande         |
|                 | Sofie Eliasson     | Sekreterare        |
|                 | Fredrik Andersson  | Skattmästare       |
|                 | Tobias Johannesson | Industrimästare    |
|                 | Erik Iveroth       | Överphös           |
|                 | Christian Lindgren | SRD-ordförande     |
|                 | Jessika Nilsson    | Programmästare     |
|                 | Joakim Andersson   | Källarmästare      |
|                 | Jacob Gradén       | Revisor fr.o.m. §6 |

|    |                            |   |
|----|----------------------------|---|
| §1 | OFMÖ                       | Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:10   |
| §2 | Tid och sätt               | Tid och sätt godkändes  |
| §3 | Adjungeringar              | Inga adjungeringar  |
| §4 | Föredragningslista         | Föredragningslistan godkändes med tillägget §8.5 Kvällsmöte §11.6 Gasquebiljetter samt ordningsbyte på §10 OH-nedskärningar och §11 Catering. |
| §5 | Föregående mötes protokoll | Protokoll 18 och 19 godkändes med redaktionella ändringar.  |
| §6 | Beslutsuppföljning         | Beslutsuppföljningen ser ut som följande:   |

| Nr | Beslut               | Genomförs av | Beslutat | Redovisas |
|----|----------------------|--------------|----------|-----------|
| 16 | Telefonabonnemang    | Tobias       | S10      | S20       |
| 18 | Policydokument       | Erik         | S10      | S20       |
| 19 | Safari               | Felix        | S10      | S20       |
| 23 | Styrelsemys          | Sofie        | S16      | S20       |
| 26 | Tid för presentation | Tobias       | S16      | S20       |
| 27 | Funktionärsbestick   | Olof         | S17      | S20       |
| 28 | Anders deposition    | Joakim       | S18      | S20       |
| 29 | Telefonsvar          | Felix        | S19      | S20       |

Styrelsen beslöt:

**att** punkten telefonabonnemang bordlägges till nästa möte.

**att** punkten policydokument bordlägges till nästa möte

**att** punkten safari bordlägges till nästa möte

**att** punkten styrelsemys bordlägges till nästa möte

**att** punkten tid för presentation bordlägges till nästa möte

**att** punkten funktionärsbestick bordlägges till nästa möte

**att** beslutet om Anders deposition är upp till källarmästaren



när Anders sen väljer att hämta ut den.

att punkten telefonsvar bordlägges till nästa möte

§7 Utskottsrapporter

Industri har haft mästermöte inför tisdagens företagskväll, på torsdag ska Tobias på besök till Axis för att diskutera möjligheterna för en företagskväll och ett eventuellt samarbete med E och F.

Källarmästaren har bytt lampor.

SRD har haft möte, folk kom och de tog upp OHkostnaderna se punkt §11.5, hälsar även att alla obligatoriska kurser har kursombud. Ett problem som har diskuterats under mötena är att många utav kursombuden saknas under CEQ-utvärderingarna.

Fredrik och Felix har besökt banken. Fredrik hade ett möte igår med Anders, Felix och Erik för att diskutera caféekonomi.

Anders har skrivit många internfakturor. Besällt varor från Axfood samt ringt returpack och ska nu få pantsäckar som ska fyllas så att Axfood sedan tar dem med sig vid leveranser till sektionen.

Planeringen inför nollesittningen är igång, den går bra och det kommer att bli en trevlig sittning. Tankarna inför nollegasquen är att catera mat från Rock'n roll kocken.

Nollningen är på väg mot sitt slut. Inga stora problem har skett endast incidenter internt. Erik ska sätta sig ned och reda ut kassorna för biljettintäkterna. Efter en snabbtitt på utgifterna har nolleuppdragen kostat mer än planerat, men det hela kan nog reda ut sig efter inkomsterna från ST Ericsson kvällen. En tackfest utlovas för de som hjälpt till under nollningen samt de som hjälpt till lite extra. I morgon anordnas det en poängjakt med K. I nästa veckan börjar försäljningen utav gasquebiljetter.

Jessika har tagit ner lapparna för intresseanmälan till sektions-tröjorna, nu ska antingen Jessika eller märkvärdig sätta sig ned och gå igenom listorna.

§8 Ekonomisk status

Fredrik berättar om halvårsbokslutet för styrelsen. Cafémästeriet har gått back 3000kr. Den stora boven är nog att man kanske glömmer skriva upp på listan när man tar varor från lagren. Shiphtet gick 700kr över budget och redogörelserna för Utedischot och sittningarna är ej färdiga än. Telefonen blev dyrare än väntat då vi är redan upp i den budgeterade årskostnaden.

§8.5 Kvällsmöte

Måndag kl 17 har styrelsen ett möte inför HTM1. Styrelsen har även lunchmöte under fredagen för att planera inför Safarit.

§9 Köket

Christian är bitter över att det ser ut som fasen då han förbereder inför pluggfiken. Droppen var i måndags då de stod 14 odiskade



- bleck i köket, varför blev det på detta viset? Boven denna gång var kåren som slarvade efter regattabalen då de lånade köket. Vi ska fakturera kåren för de odiskade bläcken.
- §10.5 Catering Enea ska snart ha sin traditionella gåsmiddag, förslag kom från deras festkommitté om vi kunde tänka oss att hålla i tillställningen. Olof såg inga problem med det hela så Tobias ska kontakta Enea med vårt accepterande samt diskutera priser.
- §11.5 OH-nedskärningar Christian informerade styrelsen om de besparingar som LU vill göra i LTHs centrala verksamhet. OH-kostnad är en sammanfattande benämning på alla utgifter som ligger på LTH- och LU-gemensam nivå, kort sagt sådant som högskolan och universitetet gör men som inte bekostas av någon institution.
- En arbetsgrupp har beslutat att genomföra en värdering av de tjänster och servicar som LTH-gemensamt förser, dels från institutionernas sida och dels från studenternas sida, med deadline den 30 september. Tills dess ska kåren och sektionsstudieråden inkomma med synpunkter på hur studenterna värderar de olika delarna av LTHs verksamhet.
- §11.6 Gasquebiljetter Vi har budgeterat pengar för styrelsepresentation, där ligger några tusenlappar och frågan lyftes fram om det är något vi vill använda till vår egen nollegasque? Styrelsen **beslöt** att vi använder de pengarna till ett annat tillfälle.
- §12 Val av funktionär Skjuts upp till nästa vecka.
- §13 Övrigt Inget att rapportera
- §14 Meddelanden Snart dags för kårhack. Lv1 går det av stapeln i gasquesalen.
- §15 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:14

Vid protokollet Justeras

Sofie Eliasson Felix Aronsson  
Mötessekreterare Ordförande